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Caroline Arehult, Anette Frumerie, Eva Landén, Ulrika Hallengren och Biljana Pehrsson - fem börs-vd:ar som
kommer till Grand Hotel och Fastighetskvinnan den 4 september.
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Fastighetskvinnan Fem kvinnliga börs-vd:ar är på plats på seminariet Fastighetskvinnan på Grand Hotel den 4 september för att
diskutera läget och framtiden för fastighetsbranschen.

Seminariet Fastighetskvinnan är ett heldagsseminarium med fokus på fastighetssektorn. Seminariet profileras som "Branschens främsta
inspirationsseminarium".<br /> <br /> Du anmäler dig till seminariet <a href="http://www.fastighetssverige.se/fastighetskvinnan/anmalan">här</a>. Fram
till och med nästa fredag kan du anmäla fyra personer från ditt företag och bara betala för tre!<br /> <br /> Börs-vd-punkten är av tradition en av de mest
uppskattade punkterna och ett stående inslag sedan Fastighetskvinnan startade år 2014. I år går punkten till enligt följande: Först intervjuas vd:arna om läget
på sina respektive segment: <br /> <br /> # Samhällsfastigheter – Caroline Arehult, Hemfosa.<br /> # Bostadsutveckling – Anette Frumerie, Besqab.<br /> #
Logistik – Eva Landén, Corem.<br /> # Kommersiella fastigheter i Öresund – Ulrika Hallengren, Wihlborgs.<br /> # Kommersiella fastigheter i svenska
tillväxtstäder – Biljana Pehrsson, Kungsleden. <br /> <br /> Detta följs av ett panelsamtal om branschens allmänna utmaningar på längre sikt, som
kompetensförsörjning, digitalisering, stadsutveckling och så vidare.<br /> <br /> Du ser hela det preliminära programmet för Fastighetskvinnan <a
href="http://www.fastighetssverige.se/fastighetskvinnan/program">här</a>.
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